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ZAPISNIK 

(ekstrakt) 

Sa 3 (redovne) sednice Komiteta za Zajednice - Dragaš, održane 20.03.2023.godine u 11:00 

časova, sa ovim: 

     Dnevnim redom  

1. Razmatranje materijala Skupštine za 3 sednicu Skupstine opstine,  

2. Eventualno. 

 

g. Miralem Rahte - Postovani clanovi Komiteta za Zajednice, OSCE, svi prisutni gosti, otvaram 

3 sastanak Komiteta za Zajednice za ovu godinu, pre samog pocetka ovog sastanak zelim da 

utvrdim da li imamo kvorum. Posto imamo. Da postavim pitanje da li su svi clanovi Komiteta za 

Zajednice dobili materijal u zakonski odredjeno vreme, preveden na vasim maternjem jezicima?  

U saradnji sa Kancelarijom za zajednice i u saradnji sa OSCE-om pre nekoliko dana smo 

napravili sažet Plan rada komiteta za zajednice, naravno u koordinaciji sa pod predsednikom 

opštine za zajednice kao i zamenikom predsedavajućeg skupštine iz ne-većinski zajednice. Sada 

ću da vam podelim plan rada koji smo zajedno napravili. Zaključili smo da je najbolje da imamo 

plan rada ovog komiteta nego da budemo uopšte bez plana. Predlažem da ovu tačku stavimo na 

dnevni red i glasamo usvajanje ovog Plana. Da li se nko javlja povodom izmene dnevnog reda. 

g.Suada Bajrami – Pozdrav za sve. Želela sam da znam ko je bio učesnik tokom sastavljanja 

ovog plana. Treba nam dovoljno vremena da pregledamo i dodamo ovu tacku dnevni red. 

g. Miralem Rahte – Kao sto sam i rekao ovaj Plan he sastavljen u saradnji sa Kancelarijom za 

zajednice i u saradnji sa OSCE-om pre nekoliko dana smo napravili sažet Plan rada komiteta za 

zajednice, naravno u koordinaciji sa pod predsednikom opštine za zajednice kao i zamenikom 

predsedavajućeg skupštine iz ne-većinski zajednice. 

g.Nedžmidin Sejdilar -   Nisam imao namere da se javljam za reč. Ja cenim vaše napore da danas 

imamo plan Po kojim ćemo raditi, međutim kako sam uspeo da vidim kolone u ovom planu, ovaj 

plan mi deluje diskriminatorski. Jer ste u ovom planu predvideli posete samo u regioni Gora, dok 

u opštini Dragaš žive tri zajednice i prema tome ne smemo diskriminisati ni jednu zajednicu pa 

makar to bila i većinska zajednica. 

g. Miralem Rahte – Komitet za zajednice se bavi isključivo ne većinskim zajednicama u našoj 

opštini. Ako grešim onda me ispravite. 

g.Nedžmidin Sejdilar - Komitet za zajednice, obzirom da ima ime komitet za zajednice, znači on 

se bavi problemima svih zajednica. Kada se kaže reč zajednica to znači da tu mogu pripasti i 

druge grupe, kao što su invalidi, jer su i oni posebna zajednica. Mi znamo da su osobe sa 

invaliditetom u našoj opštini diskriminisani. Između ostalog oni nemaju pristup ovoj opštini. 

Nemaju mogućnost ulaza u našu opštinu. Iako se komitet za zajednice bavi ne većinskim 

zajednicama ovakav jedan plan može izazvati revolt većinske zajednice. Ako mi idemo u poseti 

Restelice, Zlipotok ili Orcusi, možemo isto tako sa članovima komiteta posetiti neka od mesta u 
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Opolje. Samo da bi pokazali primerom da se niko ne bi osećao diskriminisan, favorizovan ili 

obrnuto. 

g. Miralem Rahte – Svako od članova komiteta ima pravo da predloži tačku dnevnog reda ili 

izmenu dnevnog reda. Da li ima neko da se javi u vezi izmenjenog dnevnog reda. Ko je ZA. 

Usvaja se jednoglasno. Prelazimo na sledeće tačke dnevnog reda. 

 

Tačka I - Razmatranje materijala Skupštine za 3. sednicu  

1. Plan rada (nastavak IV tačke sa prethodne sednice), 

2. Godišnji finansijski izvještaj od 1. januara do 31. decembra 2022. 

3. Usvajanje Pravilnika o utvrđivanju procedure za davanje na korišćenje 

nepokretnosti opštine manje od jedne (1) godine, 

4. Eventualno, 

 

- Odmah prelizimo na prvu tačku iz materijala Skupstine: Plan rada (nastavak IV tačke sa 

prethodne sednice). Da li se neko javlja za reč. Pošto nema, stavljam ovu tačku dnevnog reda na 

glasanje. Ko je Za, Protiv, Uzdržan. Zaključujem da se usvaja ova tačka dnevnog reda.  

- Prelizimo na drugu tačku iz materijala Skupstine: Godišnji finansijski izvještaj od 1. januara do 

31. decembra 2022.. Da li se neko javlja za reč. Pošto nema, stavljam ovu tačku dnevnog reda na 

glasanje. Ko je Za, Protiv, Uzdržan. Zaključujem da se usvaja ova tačka dnevnog reda.  

- Prelizimo na treću tačku iz materijala Skupstine: Usvajanje Pravilnika o utvrđivanju procedure 

za davanje na korišćenje nepokretnosti opštine manje od jedne (1) godine, Da li se neko javlja za 

reč. Pošto nema, stavljam ovu tačku dnevnog reda na glasanje. Ko je Za, Protiv, Uzdržan. 

Zaključujem da se usvaja ova tačka dnevnog reda.  

 

Tačka II – Usvajanje Plana rada za 2023 godinu Komiteta za Zajednice 

g.Nedžmidin Sejdilar -  Gospodine predsedavajući obzirom da smo mi ovde sedam članova 

komiteta a vi ste nam plan doneli pre 15 minuta, obzirom da smo primetili neke nedostatke u 

ovom planu, ja predlažem da vi kao prošle godine opet organizujete jedan vanredni komitet za 

zajednice i da mi ovde svi zajedno pripremimo jedan plan komiteta po kojem ćemo raditi u 

tekućoj 2023 godini. Hvala. 

g.Suada Bajrami -  pozdrav još jednom Ja mislim da u vezi ovog Plana treba da formiramo 

komisiju od strane ovog komiteta. To  nakon što bude sastavljen, da se Predloži i stavi na 

izglasavanje. Što znači da trebamo formirati jednu komisiju od strane ovog komiteta, da se 

razmotri, da se sastavi i da se nakon toga usvoji na sastanku komiteta. 
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g.Miralem Rahte - Plan je ovde da se nekom putanjom vodimo i da vodimo ovaj komitet, da 

imamo neke ciljeve. Tačno je da ovaj plan možda ima neke nedostatke ali na svakom od 

narednih sastanak a možemo da dopunjujemo ovaj plan. Sve što mislite da na narednom sastanku 

treba da skinemo od ovog Plana ili dodamo možemo to izmeniti, dodati i to nije nikakav 

problem. 

g.Nedžmidin Sejdilar -  Ja vas razumem u potpunosti ali razumem i gospođu Bajrami koja je u 

pravu u potpunosti. Ja mislim da je najbolje da uradite isto kao i prošle godine, da zakažete jedan 

vanredni sastanak komiteta za zajednice i da na tom komitetu samo sa jednom tačkom dnevnog 

reda, dođemo ovde i zajednički napravimo jedan plan komiteta koji će biti mapa puta po kojoj će 

se voditi ovaj naš komitet. Na ovaj način vi izgledate neozbiljno. Ja nisam imao dovoljno 

vremena da pročitam ovaj plan a ne kamoli da analiziram ovaj plan. Možete da iskoristite vas 

autoritet i da danas zakažete vanredni komitet za zajednice. Glavni cilj jeste da se napravi jedan 

plan koji neće diskriminisati ni jednu grupu ili zajednicu. 

g.Suada Bajrami - Cilj mog zahteva je da i mi zajednički budemo sastavni deo izrade ovog Plana. 

Jer mi kao članovi ovog komiteta najbolje znamo situaciju i stanje zajednice iz koje dolazimo. 

g.Samidin Xheladini - Imajući u vidu da većina članova je izrazila interesovanje da bude učesnik 

u izradu Plana komiteta, na način da daju svoj doprinos, ja se slažem da uzmemo učešće i pored 

toga što su u izradi ovog Plana učestvovali svi relevantni faktori koji su dali svoj doprinos, 

kojima zahvaljujemo ovom prilikom za ovaj plan. Podržavam i ovu inicijativu a i onu inicijativu 

o dopuni Plana.  

g.Miralem Rahte -  Bez obzira da li ćemo danas izglasati ovaj plan ili ne, možemo da 

organizujemo jednu radionicu gde ćemo dopuniti ovaj plan ili izglasati novi plan. 

g. Nedžmidin Sejdilar -   Faktički moji predlog i predlog Suade je isti, samo što se razlikuje da 

sam ja predložio da komitet za zajednice pravi ovaj nacrt Plana dok Suada je predložila da to 

uradi komisija. Obzirom da komitet za zajednice ima sedam članova to može automatski biti i 

komisija. Naš predlog je da ovaj plan odložimo za neki drugi dan, da zajednički sednemo i 

napravimo jedan kvalitetni plan na osnovu koga ćemo nastaviti sa radom. 

g.Miralem Rahte -   Stavljam vaš predlog na glasanje. Koje da se ova tačka odloži do narednog 

komiteta. 

g.Samidin Xheladini -  Plan je dobar. Možemo dopuniti plan, nema nikakvih poteškoća u tome. 

Nastavićemo sa radionicama u narednom periodu. Ne bi trebalo da odbijamo neke stvari koje su 

u planu jer su dobro predložene. One tačke koje mislimo da trebamo da dodamo u planu da to 

izvršimo u međuvremenu. Jer je ovo zaista dobar plan. 

g.Miralem Rahte - Upravo sam ja i to rekao. Ali pošto imamo predlog da se ova tačka odloži za 

naredni sastanak, moramo i taj predlog da stavimo na glasanje. 

g.Suada Bajrami - Naš zahtev nije bio da glasamo za isti plan, već je naš zahtev bio da i mi 

budemo sastavni deo sastava ovog Plana. Na početku bi trebalo da se stavi na glasanje nas 
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predlog. Znači još jednom ponavljam ne da se glasa za ovaj plan sada i da se u međuvremenu 

uključuju nove tačke već da se glasa da i mi budemo sastavni deo nacrta ovog Plana komiteta. 

g. Nedžmidin Sejdilar -  Ja se trudim za celog jutra budem konstruktivan. I bez obzira što ste 

nam doneli ovaj plan danas što je nezakonito. Jer ovaj plan nije bio u materijalu, da smo mogli 

da ga čitamo i analiziramo. Ja se trudim da vam izađem u susret i da uradimo jednu dobru stvar. 

Ne možemo da kažemo danas ćemo izglasati u ovaj plan a onda ćemo na narednom komitetu 

dodavati tačke, pa onda na drugom komitetu dostavljati i ubacivati nove tačke, ja tražim da 

napravimo jednu kvalitetnu stvar, a ako tražite da protokolarno samo izglasamo jedan plan, ja 

nemam s tim nikakvih problema. A ako hoćete da radimo kvalitetno i da izglasano jedan 

kvalitetan plan koji će biti u interesu zajednica, onda moramo sesti, analizirati, možda neko ima 

bolje predloge, i da sve to stavimo na papiru. Ja nisam mogao i nije bilo ni vremena da sve ovo 

pročitam danas. Pokažite ozbiljnost i svi ostali članovi komiteta, da ne glasamo mačku u džak, 

već da pomerimo ovaj sastanak za 7 ili 10 dana, da zajednički sednemo i napravimo jedan 

kvalitetni plan. Ne tražimo ništa pogrešno, već tražim ono što je u interesu ovog komiteta. 

Dešava se ista stvar da nam se serviraju stvari na licu mesta. Očekujem vašu političku zrelost, da 

pomerimo ovaj plan do naredne sedmice. Nije mi jasno kako ćete usvojiti ovaj plan a niste ga ni 

pročitali. 

g.Miralem Rahte -  Ko je za da se ovaj plan usvoji na nekoj od narodnoj sednica. 

 

Tačka III – Eventualno 

g.Miralem Rahte - Da li neko od prisutnih ima nekih komentara. Da li imamo nekih zahteva 

upućenih ovom komitetu. Nemamo. 

g. Nedžmidin Sejdilar -  Mi smo svesni činjenice da smo prošlom komitetu na politiku i finansije 

imali zahtev jednog gospodina sa invaliditetom. Tim u vezi, ja sam se dotakao teme da ova 

opština nema pristup za osobe sa invaliditetom. Tražim da mi ovde napravimo fizički pristup tim 

ljudima da normalno mogu da uđu u ovu opštinu i da kao i svi mi ostali mogu učestvovati u radu 

ove opštine. Tražim da se omogući pristup i za ljude sa invaliditetom i kolicima. Gospodin koji 

je predao zahtev, imam informaciju da je osoblje opštine izlazilo na parking da preuzme njegov 

zahtev. To je stramota. Mi kao sve institucije na svetu moramo da imamo omogućen pristup 

takvim ljudima. 

g.Miralem Rahte - Pošto nema drugih diskutanta, ovim zatvaram današnje zasedanje komiteta za 

zajednice. Hvala. 

 

 

Predsedavajući komiteta: Miralem Rahte 

___________________________ 


